
GS Avdelning 14 Mellannorrland  

Repskap 

Protokoll 

Hallstaberget 2015-11-24 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Daniel Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

Närvarande:  

Ombud: Åke Olofsson, Michael Kraft, Krister Wallin, Tomas Holmlund, Göran 

Eriksson, Bertil Johansson, Ulrich Klaus Wahlström, Marie Hjältman, Gunnar Lindfors, 

Morgan Lindgren, Cory Bartholomew, Elisabeth Nilsson, Magnus Blomberg, Erik Hedin, 

Elina Ulander-Harström.  

 

Förhinder: Jan Bäckström (Helena Palmqvist suppl.), Karin Strömgren, Tommy 

Arhusiander (Lars Björk suppl.), Lars Persson, Marcus Edström, Håkan Olofsson,  

Jan Hägglund och Håkan Flyman. 

 
Styrelse: Agneta Norman, Daniel Andersson, Carina Eriksson,  

Göran Mikaelsson, Rickard Ivarsson, Göran Molin och Patrik Tallbom. 

 

Suppleanter: Thomas Fälldin, Bea Westin, Christoffer Jämtner. 

  

Adjungerade: Perra Ångström, Roland Eriksson, Carina Nilsson, Conny Matsson,  

Lotta Oster, Lars Thorell och Roger Johansson. 

 

Förhinder: Thomas Göransson, Magnus Edin, Alf Hallén och Sven Persson. 

 
§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen gicks igenom. 

Mötet godkände dagordningen 

 

§ 3 Val av presidium 

a) Ordförande Daniel Andersson 

b) Sekreterare Agneta Norman 

 

§ 4 

a) Justerare Gunnar Lindfors och Michael Kraft 

b) Rösträknare Gunnar Lindfors och Michael Kraft 

 

§ 5 Ombudsupprop 

27 röstberättigade samt 5 utan rösträtt. 

 

§ 6 Praktiska frågor 

Daniel berättade om reseersättning, bilersättning 34 kr/mil.  

Förlorad arbetsförtjänst 197 kr/tim.  



 

§ 7 Mål- & verksamhetsplan 

Styrelsen föredrog Mål- & verksamhetsplanen för 2016  

Bil 1. + ett uppdaterat blad för ungdom. 

Medskick från studier att klubbarna väljer en studieansvarig. 

Värdegrund söker fler till rådet. De kommer gärna ut och hjälper till på företagen om man 

har problem. 

Information där behöver vi få in idéer vad vi ska ha på hemsidan och infobladen.  

Ungdom de vill att alla hjälper till så att ungdomar från arbetsplatserna får delta på 

evenemang som avdelningen anordnar. 

 

Mötet beslöt att godkänna Mål- & verksamhetsplanen för 2016. 

 

§ 8 Budget 

Göran Molin föredrog budgeten för 2016. Bil 2. 

Fråga om utbildning av revisorerna. Utbildning av revisorerna ska göras.  

Kan man söka pengar till sin klubb? Har man ett bra projekt så kan man komma in med 

en ansökan till styrelsen. 

Kan vi inte fondera pengar till kongressverksamheten? Det har man slutat med, det har 

att göra med skatteregler.  

 

Mötet beslöt att fastställa avdelningens budget för 2016. 

 

§ 9 Information om FSC  

Ombudsman Roger Johansson föredrog om FSC (Forest Stewardship Council) 

Grundades 1993 och i Sverige 1995 det ska vara samma regler i hela värden, FSC finns i 

80 länder. Ca 50 % av skogen är certifierad i Sverige. Ca 300 företag är 

spårbarhetscertifierade. Det finns produktblad att hämta på nätet om man vill läsa mer. 

FSC skiljer sig från lagstiftningen FSC har krav på Ekologisk landskapsplan. 

Medlemmarna beslutar om reglerna i konsensus (enighet). Alla som stödjer FSC vision 

kan ansöka om medlemskap, man kan gå in som enskild medlem för ca 100:-/år. 

Certifiering och kontroll. Alla kontrolleras varje år. Certifieraren kontrolleras också varje 

år. Det är oberoende certifierare som kontrollerar certifikatsinnehavaren. Roger sitter i 

den svenska styrelsen. 

 

§ 10 Rapporter 

Daniel berättade om vad förbundsmötet är. Möten 2 ggr/år. Tre delegater från varje 

avdelning. Högsta beslutande organ mellan kongresserna. 

Kongressen i maj vi har skickat ut val kom ihåg att påminna om att skicka in dem till 

avdelningen senast 27/11 -15 

Vi har lämnat in en motion om att höja grundbeloppet. 

Flera ska också skickas in mer om det på årsmötet. 

Vi har också nominerat till förbundets VU och till förbundsstyrelsen. 

Kongressombuden kommer att få en kongressutbildning. 

Daniel kommer att sitta ordförande på kongressen. 

 



Conny berättade om utbildning av skyddsombud 20 st. har gått utbildning genom ABF. 

RSO har 12/11 66 besök och återbesök 1 nytt RSO Mikael Ellebrink Norrlands trähus. 

Skyddsombudskonferens på Hallstaberget med arbetsmiljöverket. Deltagarna fick en 

enkät och 25 skyddsombud var med men 18 har svarat på enkäten.  

 

Mötet beslöt att godkänna rapporterna. 

 

§ 11 Övriga frågor 

Michael Kraft funderade hur det ser ut i avdelningen med fanor inför 1:a maj?  

Vi har bara en fana. Vi har diskuterat att köpa in flera.  

Beslöt att Daniel lyfter frågan på förbundsmötet om det är fler avdelningar som behöver 

fanor och vi kan gå ihop och köpa. 

 

Roland berättade att vi är den avdelning som har ökat mest i Sverige med 53 medlemmar. 

Det är tack vare alla som hjälper till ute på företagen. Stort tack till alla. 

 

§ 12 Avslutning 

Ordförande Daniel Andersson tackade för förtroendet att leda mötet och för visat intresse 

och avslutade mötet. 

 

Protokollförare:  

Agneta Norman 

 

 

Ordförande: 

Daniel Andersson   

 

 

          

 

 

Justerare     Justerare 

 

 

 

 

Gunnar Lindfors    Michael Kraft 


